
KS Ledina
Reorganizacija SIS - Na javni razpravi so krajani podprli predlog

samoupravne organiziranosti SIS družbenih dejavnostih v Ljubljani, še
zlasti zato, ker so izkušnje pokazale, da sedanji delegatski sistem, ne
deluje tako kot je bil zastavljen. Obravnavali so tudi osnutek družbenega
dogovora o financiranju KS, ki ni v celoti sprejemljiv. Pripombe so bile
zlasti na 7. člen tega dogovora iz katerega je razvidno, da procentualni
delež za občino Center iz leta v leto pada v primerjavi z drugimi občinami.

Vaje enot CZ naj bodo boljše - Na sestanku predsednikov komitejev za
SLO in DS in poveljnikov splošnih enot CZ iz OZD in skupnosti KS Ledina
so ocenjevali dosedanje skupne akcije. Menili so, da moramo v nasled-
njem letu nujno izboljšati vsebino vaj enot CZ. Sklenili so da svoje
predloge za kvalitetnejše delo v pisni obliki pošljejo krajevni skupnosti.

Nesklepčne delegacije - V mesecu novembru in decembru so se
sestale vse delegacije KS za SIS, žal pa so bile v večini primerov nes-
klepčne.

Seja odbora RK - Članice Odbora RK so se sestale 17. novembra.
Obravnavale so pomoči potrebne krajane. Z zaskrbljenostjo ugotavljajo,
da jih je vsako leto več, vse manj pa je denarnih sredstev.

Zahvala - Društvo prijateljev mladine se zahvaljuje vsem obrtnikom in
zdmževanju obrtnikov za denarne prispevke, s katerimi so obogatili
novoletno pnreditev za naše najmlajše.

Svet KS-Člani sveta KS so 15. decembra obravnavali problem financi-
ranja KS. Podprli so stališča in pripombe z javne razprave glede obeh
dokumentov. Obravnavali in sprejeli so materialne potrebe CZ in NZ.
Podprli so po pobudo komitejev za SLO in DS iz OZD in skupnosti
o izboljšavi vsebine aktivnosti in vaj enot CZ.


